
 

 

KRAJEVNA SKUPNOST GRADIŠČE NAD PRVAČINO 

 

Datum: 23.8.2023 ob 19h 

 

ZAPISNIK 

9. redne seje sveta KS Gradišče, ki je potekala  23.8.2023  ob  19:00 v prostorih KS v 

kulturnem domu na Hribu 

Prisotni: Tanja Gregorič, Dalibor Antić, Aljoša Furlan, Denis Gregorič in Danijela Jurkič 

Upravičeno odsotni člani Sveta krajevne skupnosti Gradišče: Žan Marušič, Agnes Jurkič 

Ostali prisotni: / 

Tanja Gregorič, ki je pozdravila navzoče ter predlagala naslednji 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 8. seje KS Gradišče , z dne 11.7.2023. 

2. Predstavitev projekta postavitev sončnih celic na strehi kulturnega doma. 

3. Kategorizacija občinskih cest v Mestni občini Nova Gorica – pregled in podaja predlogov 

4. Pregled prejetih ponudb za ureditev ogrevanja v kulturnem domu. 

5. Razno, pobude in vprašanja 

6. Izplačilo sejnin 

AD 1 

Tanja Gregorič (predsednica) je članom KS povzela zapisnik 8. redne seje z dne 

Na obstoječ zapisnik ni bilo pripomb, zato je bil sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 8. redne seje sveta KS Gradišče z dne 11.7.2023. 

AD 2 

V nadaljevanju nam gost iz  GEN-i, g.Jurij Špacal in g.Robert Žerjal predstavita možnost 

postavitve sončnih celic na strehi kulturnega doma.  Tekom pogovora izvemo, da:  

- Pregled situacije je brezplačen, tekom pregleda se naredi izmero velikosti površine v 

tem primeru strehe nad dvorano na Hribu, 

- Dogovori/predlaga se višina moči varovalk, količina panelov… 

- Nato se izda brezplačna informativna ponudba. 

- Če se KS odloči za predlog, se pripravi zavezujoča ponudba, zavarovanje panelov se 

plača posebej oz. če gre za »lizing« je zavarovanje izvajalčevo; 



 

 

Informacije, ki so nam dane so še, da za sistem P2 velja kot samooskrba in zato je obračun 

drugačen oz. obračun se izdela mesečno, kar bi se KS izplačalo.  

V primeru, da se viški akumulirajo, SODO izdela obračun 1x letno, za tekoče leto. Naslednje 

leto se izdela mesečni obračun – v zimskih mesecih je potrebno plačilo, kompenzira se v 

poletnih mesecih. 

Pogodbo se lahko določi na določeno obdobje (5 ali 7 let), ali pa tudi kot za skupnostno 

ureditev, kar naj bi pomenilo, da se določi procent, kateri gre na objekt, ostalo pa na druge 

prejemnike (npr. dom za ostarele, MONG ali tudi fizične osebe).  

Govora je še o pokritosti glede na pridobljeno energijo za potrebe KS in določeno št. Krajanov. 

Obstaja možnost uporabe te energije za cca 5 črpalk, ki so del projekta ureditve kanalizacije v 

vasi. 

Gostje bodo pripravili informativno ponudbo; člani KS bomo poskrbeli, da se bo prijavilo na 

javni razpis, ko bo le ta izdan. 

AD 3 

Člani se pogovarjamo o možnosti kategorizacije občinskih cest v MONG oz. KS Gradišče nad 

Prvačino v status »Javna pot«. Govora je bilo o poti, ki je del poti Aleksandrink, ki teče mimo 

hišne številke 98, proti Prvačini ter o kolovozu mimo hišne številke 94 proti hišni številki 61. 

Člani so se strinjali s tem predlogom. 

AD 4 

V nadaljevanju člani govorijo o dodatno prejetih ponudbah za ureditev ogrevanja v kulturnem 

domu. Pridobljena je bila ponudba firme Termar d.o.o. v višini 14396,00EUR ter ponudba Ivan 

Trampuš s.p., strojne instalacije v višino 14754,00 EUR. Člani se strinjamo s ponudbo 

pridobljeno s strani Vaskom - Vasja Makovec s.p. v višini? 

AD 5 

Pod točko razno člani govorimo o: 

- Na igrišču na Hribu se je še enkrat zasadilo dve drevesi, ker sta prejšnji odmrli; 

- KS Solkan je prosilo za dovoljenje, da na info table v naši KS izobesijo plakate za svoj 

Krajevni praznik, za kar smo se člani strinjali; 

- Dragana Maroševič je zaprosila je za dovoljenje uporabe dvorane na Hribu, zaradi 

priprave srečanja ?. Člani se strinjamo, da se na info table izobesi plakate in da objavo 

na FB ter izposodi ozvočenje. 

AD 6 



 

 

Tanja Gregorič je na glasovanje podala predlog glede izplačila sejnine za to sejo. 

Člani sveta KS Gradišče so soglasno sprejeli naslednji sklep, da se Predsednici, 

podpredsedniku in ostalim članom sveta KS Gradišče, ki so se udeležili te seje, se izplača 

sejnina. 

 

Seja je bila zaključena ob 21:39. 

 

Sejo je vodila Tanja Gregorič. 

Zapisala:  

Danijela Jurkič 

 


